



URSI Resolution passed at the Lille GA, August 1996

U.8. Standing Committee on Future General Assemblies

The URSI Council,

considering

- a) that the optimal length of the scientific programme of a General Assembly has been discussed extensively in Council;
- b) that the optimal period of the year in which to hold a General Assembly is a function, not only of local needs, but also of more general factors, such as conflicts with other major events;

resolves

- 1) to ask the Standing Committee on Future General Assemblies to make recommendations concerning the points referred to above;
- 2) to appoint the following as members of the Standing Committee on Future General Assemblies for the next triennium :

Chair : P. Degauque (France)
Members : J.W. Klein (Germany)
A.M. Scheggi (Italy)
G. Swarup (India)

Comité permanent pour les Assemblées générales de l'URSI

Le Conseil de l'URSI,

considérant

- a) que la durée optimale du programme scientifique d'une Assemblée Générale a été longuement discutée au Conseil ;
- b) que la période de l'année qui se prête le mieux à l'organisation d'une Assemblée Générale dépend non seulement des conditions locales, mais aussi de facteurs plus généraux, comme la possibilité de conflits temporels avec d'autres conférences ;

décide

- 1) de demander au Comité de formuler des recommandations quant aux points susmentionnés;
- 2) de désigner les personnalités suivantes comme membres du Comité pour les trois années à venir:

Président : P. Degauque (France)
Membres : J.W. Klein (Allemagne)
A.M. Scheggi (Italie)
G. Swarup (Inde)